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Dagsorden 

 

 

 

MØDEDELTAGERE: 

Forældrerepr.:   Medarbejderrepr.:  

Anita Yndal Brandt   Lærere: Anja Mølle   

    Pædagoger: Tine Østertoft 

Dorthe Greve    

Heidi C. Johansen   Elevrepr.: 

Heidi Aabrandt   Formand: Isabel 

Jacob Højbjerg Pedersen   Næstformand: Sally 

Jimmy Malling      

Lars Laage Jessen 

Laura Mark Aarestrup   

Natascha Lindharth Krogshave  

Carina Watson Sixhøi 

    Mødeleder: Lars 

    Referent: Janine 

Skoleleder: Annette Fuglsang    

BH + SFO-leder: 

Janine Wright-Jørgensen Afbud: Janine 

 

 
  
 

Punkt 1 Meddelser                                                                      20 min 

Formanden  

Skoleleder  

Børnehuset Fastelavns tema, forældrekaffe med maling af vejskilte, Tine tager 

fsfo’en, planlagte aktiviteter ind til april, afslutning for st.gr. 31. marts, 

trafikuge 10, cykeluge 11. 

Medarbejderne Godt i gang efter vinterferien, daglig dagen i gang. Legepatruljen går 

godt, de er gode til at hente børn i 0.kl. de kommer på kursus i lege og 

får bevis når de stopper. De søger, ansøgning; ved Anja. Der er møde i 

gruppen hvor der planlægges hvad der skal leges. 

 

Der arbejdes med trivselsmålingerne i klasserne. 

  

Elevrådet De skal arbejde med ”toiletter” – der skal gøres noget så toiletterne er 

indbydende. Starte den gode kultur. 
 

Punkt 2 Økonomi                                                                         15 min 

Ansvarlig: AF 

 Annette har arbejdet med at få adgang til div. Systemer. Har været på 

første økonomimøde. Budgettet ser ok ud. Underskud i BH, i Skolen er 

økonomien stram og er forsigtige med at ansætte en ny lærer. Interne 

budgetter kommer ud i alle afdelingerne, så alle ved hvad der må 

bruges. 



Der er ingen overforbrug på skolematerialer. Vigtig med 

gennemsigtighed så der kan ses hvad der må bruges – åbenhed. 

Der skal snakkes om økonomien på personalemøder og MED-møder. 

En ide er at sende noget ud, som kan lukke sladder, om at alt her er 

godt. 

Bornholm er på til debat næste møde med personalet om lejrskole 

  

  

  

Punkt 2 a Skolemad                          15 min 

Ansvarlig: AF 

 Mivi-food aftale. Se bilag. Drøftelse her om skole skal have dette. 

Elevrådet kan få til opgave med at få maden ud. Der skal ikke bruges 

lærer ressourcer på det. Vi prøver det af og evaluerer sidste møde inden 

sommerferien. 

Punkt 3 Klassestruktur for kommende skoleår                          15 min 

Ansvarlig: AF 

 Info fra forældremødet om sammenlæsning af 2. og 3. klasse. Det 

bliver en klasse med 25 elever, 2 lærer og 2 lokaler. Lærerne fortæller 

eleverne om det 20/2. Har drøftet at der i hjemmene snakkes positivt 

om det. Bekymringer fra nogle forældre. I klasserne laves der planer 

om arrangementer så eleverne bliver rystet sammen. Mødet sluttede 

positivt. 

I det nye skoleår skal vi i gang med at arbejde med co-teaching. Så 

undervisnings kan ligges anderledes. Vi arbejder med forskellinge 

modeller for klassestruktur i det nye år. Der er flere modeller og AF er i 

gang med at undersøge om det gør en forskel økonomisk, hvilken 

model vi vælger at bruge. Når der er truffet beslutning, vil forældrene 

blive inddraget.  
 

Punkt 4 Evaluering af skolefesten                                              15 min 

Ansvarlig: alle 

 Børnene synes det var en fed fest. 

God fest, snak på kryds og tværs, svært at få forældre til at hjælpe, en 

ide kan være at hjælperne får gratis mad eller kage, søger hjælp 

gennem forældrerådet og tydeliggørelse af at rådene spørger i klassen. 

Reglerne om betaling skal kendes, plan over klippekort hvilken værdi 

har mærket, redningsplan, synliggørelsen af at forældrene gerne må 

kommes udklædte, gentænkning af bodløsning så kø-dannelse undgås, 

flere/nogen forældre er blevet mødt af optaget stole – hvad gør vi? Der 

er en opgave i at få alle med i fællesskabet. 

Skolebestyrelsen vil gerne samarbejde mere med lærerne om 

planlægning og hjælp til festerne.  
 

Punkt 5 6.ferieuge                                                                       10 min 

Ansvarlig: AF 

 Det kan for de ansatte være svært af få afholdt sin ferie. Der bliver 

lavet en plan over hvornår de ansatte vil afholde deres ferie – for at 

undgå en pukkel. 
 

Punkt 6 Kommende arrangementer                                         10 min 



Ansvarlig: alle 

 Årsfest 27/5 – ide til festen, tombola, gør brug af klasserådene til 

spisning, forventnings afstemme – hvad er klasserådenes opgave, åben 

og aktiv kommunikation til og fra klasserådene, idé: en opgaveliste over 

hvilke opgaver klasserådet har – opgavehjul. Idé inviter andre skoler 

mm til årsfest – lave et samarbejde. 

 
 
 

Punkt 7 Langtidssygemeldinger                                               10 min 

Ansvarlig Orientering v. JWR og AF 
 Info 

 

Punkt 8 Evt.                                                                                 5 min 

Ansvarlig: alle 

 Dorthe og Lars har været til møde med Søren Buch, vi kan lave det 

ansættelsesudvalg vi vil. Der er mødes igen i uge 9 - ansatte og 

bestyrelse, emnet er profil og stillingsopslag. Søren har lavet en 

procesplan. 

Hvor er vores klub 2? 

 LARS SKAL MED PÅ AULA-TRÅDEN 

Praktisk på igen  
 
Punkter til næste møde d. 20.03.2025: 
 
 

Lave ansættelsesudvalg, 3 kandidater fra bestyrelsen 

 

Klub 2 

 

Aftale fra gang til gang hvem der har det praktiske 

Næste gang Jimmy 


